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Abstract (en)
[origin: WO9215556A1] Described is a new method of preparing benzoyloxybenzenesulphonates from oxybenzenesulphonates and benzoic acid
chlorides. The preparation is carried out in a solvent mixture consisting of water and an organic solvent chosen from the group comprising ethanol,
isopropanol, dioxane and tetrahydrofuran. The inclusion of the organic solvent enables the end product to be isolated without difficulty and with a
high degree of purity.

Abstract (fr)
Le nouveau procédé pour la fabrication de sulfonates d'oxybenzol de benzoyle sur la base de sulfonates d'oxybenzol et de chlorures d'acide
benzoïque est effectué dans un mélange de solvants constitué d'eau et d'un solvant organique du groupe éthanol, isopropanol, dioxanne et
tétrahydrofuranne. La co-utilisation du solvant organique permet d'isoler le produit fini sans problème et avec une haute pureté.
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